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 1. Öppnande av mötet 

Styrelseledamot Ulf Hjellum hälsade närvarande (42 st) medlemmar väl-

komna och förklarade mötet öppnat. 

  

 

 

 2. Ordförande för årsmötet 

Till ordförande för årsmötet valdes Ulf Hjellum, som tackade för förtroen-

det. 

 

 

 

3. Sekreterare för årsmötet 

Till sekreterare för årsmötet valdes Lars-Erik Falk.  

 

 

 

4. Val av justeringsmän för årsmötesprotokollet 

Till justeringsmän, tillika rösträknare, för årsmötet, valdes Sten Ljunggren 

och Patrik Brandin. 

En fullständigt komplett debiteringslängd tillika röstlängd finns utlagd och 

tillgänglig för samtliga deltagare att ta del av tillsammans med övriga 

handlingar. 

 

 

 

  

 5. Mötets behöriga utlysande 

De närvarande beslutade att kallelse till mötet är helt i enighet med gäl-

lande stadgar. 

 

 

 

 

 

6. Fastställande av dagordning 

– Ingen motion har inkommit. 

– Styrelsen har en (1) framställning enl. bilaga till kallelsen. 

 

 

 



 

 7.      Styrelsens verksamhetsberättelse 

Styrelsens verksamhetsberättelse fanns utlagd till årsmötet. Ulf Hjellum fö-

redrog berättelsen samt kommenterade den. 

Årsmötet godkände styrelsens verksamhetsberättelse. 

 

 

 

 

 8. Revisionsberättelse 

Kassören, Ann-Sofie Stamyr, redogjorde för ekonomiskt resultat ur hand-

lingar som fanns utlagda till årsmötet. 

Revisorerna har överlämnat skriftligt samtycke till ordförande Martin Pe-

tersson.     

Årsmötet godkände resultatredovisningen. 

 

 

 

 9. Ansvarsfrihet 

 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

 

 

 

 

 10. Framställning från styrelsen 

Styrelsen beskriver i bifogad bilaga bakgrund, syfte och alternativ till att 

fortsättningsvis hålla sopstationen låst. 

Årsmötet diskuterade olika låsalternativ etc. 

Årsmötet återremitterade ärendet till styrelsen för att utarbeta ett förslag till 

funktionellt och hållbart låssystem. 

 

 

 

 

 11. Ersättning till styrelsemedlemmar och revisorer 

Styrelsen föreslår oförändrad ersättning. 

Årsmötet beslutar enligt styrelsens förslag. 

 

 

 

 

 

12. Budget 2021 

Kassören, Ann-Sofie Stamyr, redogjorde för styrelsens förslag till budget. 

Årsavgift för såväl andelstal 1 samt för sophanteringskostnader oförändrat 

mot tidigare (2020). 

 

Ett tillskott om 108 800 har inkommit från Fjällfastigheter 2 i Lofsdalen, 

Jan Andersson. Summan är ett tillskott i och med nybyggda Bostadsrätter-

na som numera är konverterade till enskilda fastigheter genom förrättning 

av Lantmäteriet. 

 

Ytterligare ett tillskott är en justering av sopavgift för 2019-2020 som 

kommunen tagit ut utan att meddela föreningen, som Fjällfastigheter 2 i 

Lofsdalen, Jan Andersson, istället betalt in nu i sommar när detta uppdaga-

des. Även dessa pengar som härrör 2019-2020 kommer att fonderas 

 

Årsmötet godkände och antog förslag till budget för verksamhetsår 2021. 

 



 

 

 

13. Val av ordinarie styrelseledamot/2år 

 Marie Knutsson nyval 

 

 Val av ordinarie styrelseledamot/1år 

 Ulf Hjellum omval 

  

  Val av styrelsesuppleant/1 år 

  Leif Ahlskog  omval 

 

  Val av Revisor/1 år  

  Henrik Lindberg omval 

   

  Val av Revisorsuppleant/1 år 

  Lars-Erik Falk nyval 

 

  Vägfogde/1 år 

  Claes Wixner omval 

 

  Skotergrupp/1 år 

  Marcus Hennevelt omval 

  Jan Löfkvist omval 

  Kalle Stamyr omval 

  

 

 14. Val av Valberedning/1år         

  Gunilla H Bering omval 

  Hanna Löfkvist omval 

 

 

 

 

15. Övriga frågor 

 

– Önskemål från valberedningen är att föreningen jobbar på att boende 

inom etapperna 4 – 5 gör sig villiga att anmäla intresse för deltagande i 

framtida styrelser. 

 

– Inför nästa städhelg så föreslås det att förlägga den ngt tidigare mot nu. 

Spontant förslag vid stämman är under senare halvan av augusti. 

 

– Lars-Erik Falk avtackades för sin tid som sekreterare i HSff där mö-

tesordförande Ulf Hjellum räckte över en present. 

 

 

 

 

 

16. Plats för årsmötesprotokoll 

Protokollet finns efter justering tillgängligt på HSFF:s hemsida samt i pärm 

hos ordförande Martin Petersson. 

 

 

 

 

 

 



17. Avslutning av mötet 

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet för avslutat. 

 

 

 

 

Sekreterare:  Ordförande: 

 

 

 

Lars-Erik Falk Ulf Hjellum 

 

 

 

 

Justeras:  Justeras: 

 

 

 

Sten Ljunggren  Patrik Brandin  

 

 

 

 

 

 

  

 

 


